
PROTOKÓŁ NR  15/16
z posiedzenia Komisji

Ładu i Porządku Publicznego,
które odbyło się 07 grudnia 2016 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godzenie 17.00, a zakończyło o 20.10.
Uczestniczyli w nim:
Członkowie Komisji:

1. Paweł Pituch – Przewodniczący komisji
2. Kamila Pędziwiatr
3. Mariusz Kubiak
4. Beata Espenschied
5. Zofia Ujma

Nieobecni usprawiedliwieni:
1. Henryk Płoński
2. Stanisław Schmidt

Obecni spoza grona Członków Komisji:
1. Krzysztof Gorczyca
2. Anna Klepacz
3. Anna Pyzik
4. Michał Urbański
5. Agnieszka Kryszkowska
6. Agata Młodawska
7. Leszek Sikora
8. Krzysztof Bizunowicz

Porządek obrad
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Omówienie projektu budżetu miasta Kowary na 2017 rok – dyskusja. 
3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 1
Przewodniczący Komisji Ładu i Porządku otworzył posiedzenie czterech komisji, przywitał zebranych
gości i zapoznał z porządkiem obrad – zatwierdzonym jednogłośnie.

Ad. 2 
W sprawie planowanego budżetu na 2017 rok Przewodniczący Pan Paweł Pituch zwrócił uwagę na
środki zabezpieczone na utrzymanie czystości w mieście oraz na oświetlenie.
Dotychczasowe działania w sprawie czystości były nieefektywne, za mało było wykaszania trawy, nie
zbierane były odpadki stałe, co miało wpływ na zły wizerunek miasta.
Pan Pituch po raz kolejny zgłaszał brak oświetlenia przy ul. Bocznej w ciągu pieszym, co znajdzie się
we wnioskach.
Następnie wrócił  do ulicy Leśnej, gdzie w miejscu, w którym „przechodzą” tory kolejowe, leje się
wiecznie woda tworząca błoto na ulicy.



Naprawa  drogi  miała  być  realizowana  przy  współudziale  Nadleśnictwa  „Śnieżka”,  przy  wspólnym
projekcie z innymi gminami. Niestety, wniosek nie spełniał ze względu na błędy formalne  wynikłe w
innych gminach, co wstrzymało inwestycje.

Ad 3 
W sprawach różnych, przybyły na posiedzenie P. architekt, zaprezentował, zaprezentował zebranym
przyszły plan Parku Rekreacji Rodzinnej, który ma powstać przy ul. Karkonoskiej. Ponieważ projekt jest
przyszłościowy zebrani zapoznali się z nim, o szczegółach za wcześnie jest mówić.
Istotnym  faktem  w  czasie  trwania  posiedzenia,  było  przybycie  Prezesa  firmy  „SIMEKO”  i  Pana
Bizunowicza, współwłaściciela firmy „BIM”, działającej w Kowarach.
Pan Prezes „SIMEKO” przedstawił w zarysie funkcjonowanie przyszłej spółki, której zadaniem będzie
utrzymanie czystości w mieście. Odpowiadał na pytania dotyczące funkcjonowania i kosztów spółki.
Przewidziano  następne  spotkanie  po  półrocznym  funkcjonowaniu  spółki,  która  jest  w  trakcie
organizowania się.

Ad. 4
Na tym posiedzenie zakończono, Przewodniczący P. Pituch zamknął posiedzenie K.Ł. i P.P.

Wnioski komisji:
1) Komisja Ładu i Porządku Publicznego wnioskuje o zabezpieczenie środków na oświetlenie przy ul.
Bocznej na przejściu do Reja 7, gdzie panują od lat „egipskie” ciemności.
2) Komisja Ładu i Porządku Publicznego wnosi aby Pani Burmistrz miała na uwadze odtworzenie ul.
Leśnej w miejscu, gdzie jest torowisko, zwłaszcza, że w dużej mierze droga została zniszczona przez
Nadleśnictwo Śnieżka.
3)  Komisja  Ładu i  Porządku Publicznego wnioskuje  o  skrócenie lamp stojących przy ul.  Górniczej.
Obecne słupy lamp są tak wysokie, że świecą w koronach drzew.

Protokołował: Przewodniczący komisji:

Zofia Ujma Paweł Pituch


